
HVA ITFK’S styremøte nr. 2/2025 

NÅR Mandag 18. Februar. 18:00 – 20:30 

HVOR Felleskjøpet levanger 

HVEM Andreas Trefjord, Ingrid Rein, Nils B. Skaar, Reidar 

Olsen, Geir T. Widerøe, Bente K. Knoph, Lise 

Tromsdal, Sture Green 

 

Forfall:  
 

11/25 Gjennomgang av forrige møte 

Gjennomgått og godkjent. 

12/25 Konstituering av styret og gjennomgang av mandat og retningslinjer 

Gjennomført. Mandat og retningslinjer kan du se HER. Endringene er sendt inn til 

brøndøysundsregistret. Dogweb og hjemmesiden er også blitt oppdatert samt riktig 

mailadresse er sendt inn til FKF. 

13/25 Innkomne mail 

Kommet en mail fra FFK angående fuglehundtinget. 

14/25 Medlemstall og økonomi 

Medlemstallet pr dags dato er 491. 

Lite som har skjedd siden årsmøte innen økonomi. 

Leder bes søke om samfunnsstøtte fra SMN. 

15/25 Fra utvalgene 

Akt.nord 

Blir kalt inn til møte for utvalget om kort tid. Har planlagt å arrangere «Ny med hund». Leder 

legger opp til diskusjon angående rekrutering. Instruktørutvalget følger opp sammen med 

aktivitetsutvalgene.  

Akt.sør 

Skal avholde oppstartsmøte. Har en plan om dressurkurs. Det kommer kommentar om at 

utvalget må komme med konkrete forslag til instruktører. 

Utstillingsutvalget 

Lite aktivitet enda. Skal begynne med møter innad i stiklestadkomiteen i mars. 

Blir avholdt oppstartsmøte for de nye i utvalget etter hvert. 

 

 

http://itfk.no/wp-content/uploads/2024/02/mal-mandat-og-organisering-i-itfk.pdf


Jaktprøveutvalget 

Har hatt første møte siden årsmøte. Ingen store endringer i utvalget bortsett fra en person. 

Vinterprøven blir arrangert fra Verdal hotell. Foreløpig dårlig påmelding, men det forventes å 

ta seg opp. Dommerkandidatene skal benyttes som dommere.  

Det må tas en gjennomgang av hva som ønskes sponset fra appetitt slik at det som ønskes kan 

bestilles i god tid før prøven.  

Dommerutvalget 

6 dommerkandidater som fremdeles er i utdanning og virker som de fremdeles er godt 

motivert. 

16/25 Fuglehundtinget – forslag til saker og kandidater 

Styret har kommet frem til noen kandidater som kan være aktuelt. Nils tar kontakt for å høre 

med de aktuelle før det blir sendt FKF i hende innen frist 1. mars. 

 

Eventuelt 

- Styret diskuterer om det skal avholdes et internt møte for klubbens instruktører. 

Instruktørutvalget følger dette opp videre. 

- Det er fremdeles kontakt med Troll hundefor angående sponsing, Andreas har 

dialogen. 

- Dunjakker kommer på salg, mediautvalget oppdaterer facebook og hjemmesiden. 

- Nils formulerer et utkast til brev styret vil sende FKF. 

Neste styremøte blir 14. mai. 

Referent R. Olsen 


